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Zápisnica č. 2/2025 
zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach zo dňa 23.06.2025,  

konaného hybridnou formou vo Veľkej zasadačke Rektorátu UPJŠ v Košiciach,  
Šrobárova 2, Košice 

 
Prítomní (prezenčne):  
doc. MUDr. Ing. Ján Breza, PhD., Ing. Juraj Girman, Mgr. Lucia Huličová, JUDr. Tomáš Illeš, prof. Ing. 
Samer Khouri, PhD., Ing. Julianna Máté, PhD., prof. RNDr. Peter Samuely, DrSc.,  
 
Prítomní (online):  
MUDr. Radoslav Čuha, MBA, MPH, RNDr. Miroslav Kiraľvarga, MBA, JUDr. Lukáš Tomaš, PhD. 
 
Prizvaní: 
prof. MUDr. Daniel Pella, PhD. (rektor UPJŠ), Ing. Ivan Pezlar, DBA, MBA (kvestor UPJŠ) 
 
 

                                                                                                                                                       
1. OTVORENIE 

 
V zmysle čl. V ods. 11 štatútu Správnej rady UPJŠ (ďalej len „štatút SR UPJŠ“) otvoril zasadnutie 
Správnej rady UPJŠ v Košiciach (ďalej len „SR“) predseda SR T. Illeš, ktorý privítal všetkých členov SR 
a prizvaných hostí a na základe prezenčnej listiny konštatoval, že SR je uznášaniaschopná, pretože je 
prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov (čl. VI bod 2 písm. a) štatútu SR UPJŠ). Zároveň predložil 
prítomným návrh vyhotoviť zvukový záznam z priebehu tohto zasadnutia pre potreby vyhotovenia 
zápisnice s tým, že záznam bude bezprostredne po vyhotovení zápisnice vymazaný.  Všetci prítomní 
s vyhotovením zvukového záznamu súhlasili.   
 
PROGRAM 
 

Predseda SR predložil prítomným tento návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia a overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia 
2. Schválenie rozpočtu UPJŠ na rok 2025 
3. Návrh kritérií pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v roku 2026 za rok 2025 
4. Rôzne 
5. Záver 

 
Prítomní členovia SR nevzniesli žiadne návrhy na doplnenie predloženého programu zasadnutia.  
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE 
 
Predseda SR T. Illeš potvrdil overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ zo dňa 22. 5. 
2025, ktorú overili JUDr. Tomáš Illeš a JUDr. Lukáš Tomaš, PhD.  
Za overovateľov zápisnice z tohto zasadnutia navrhol JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša, PhD. 
Prítomní členovia SR nevzniesli k predloženému návrhu žiadne pripomienky.    
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Predseda SR T. Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 22.5.2025. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša, 
PhD.“ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9 
Počet prítomných členov: 9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 11 / 23.06.2025 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 22.5.2025. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša, 
PhD..  
  
 
 
2. SCHVÁLENIE ROZPOČTU UPJŠ NA ROK 2025 
Predseda SR T. Illeš vyzval rektora UPJŠ Daniela Pellu, aby zdôvodnil predložený návrh rozpočtu 
nákladov a výnosov UPJŠ na rok 2025. Rektor následne odovzdal slovo kvestorovi UPJŠ I. Pezlarovi. 
Kvestor v krátkej prezentácii predstavil členom SR návrh rozpočtu nákladov a výnosov UPJŠ na rok 
2025.   
 
Diskusné príspevky: (T. Illeš, P. Samuely, rektor D. Pella, kvestor I. Pezlar, J. Girman, M. Kiraľvarga) 
- rozprava k limitom verejných výdavkov na UPJŠ a vysokých školách v súvislosti s konsolidáciou, 

rozprava k hľadaniu možností získať viac financií, k miere krytia personálnych a mzdových nákladov, 
- rozprava k potenciálnej hrozbe zníženia počtu zahraničných študentov na LF UPJŠ z dôvodu 

postupného vzniku súkromných univerzít v krajinách západnej Európy. LF UPJŠ disponuje 
certifikátom Svetovej federácie pre medicínske vzdelávanie, ktorý je atraktívny pre zahraničných 
študentov z dôvodu, že diplomy LF UPJŠ platia v mnohých krajinách sveta. LF UPJŠ sa už niekoľko 
rokov darí udržiavať stabilnú úroveň počtu zahraničných študentov.  

 
Predseda SR T. Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
Návrh uznesenia: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 4 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje rozpočet Univerzity 
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach na rok 2025.“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov: 9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
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UZNESENIE 12 / 23.06.2025 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 4 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov schvaľuje rozpočet Univerzity 
Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach na rok 2025.  
  
 
 
3. NÁVRH KRITÉRIÍ PRE UDELENIE FINANČNEJ ODMENY REKTOROVI UPJŠ V  ROKU 2026 

ZA ROK 2025 
 
Predseda SR T. llleš informoval členov Správnej rady UPJŠ ohľadom návrhu kritérií pre udelenie finančnej 
odmeny rektorovi UPJŠ v Košiciach v roku 2026 za rok 2025 a v krátkosti zhrnul vývoj týchto kritérií za 
minulé obdobie.  Členom SR predložil tieto kritériá:  
 

o kladný hospodársky výsledok za rok 2025 
o úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov 
o úspešnosť v získavaní finančných prostriedkov z eurofondov 
o úspešnosť pri dosahovaní merateľných ukazovateľov výkonnostnej zmluvy pre UPJŠ 

Diskusné príspevky: (S. Khouri, M. Kiraľvarga, P. Samuely, R. Čuha, J. Girman, T. Illeš., J. Máté) 
V rámci diskusie sa členovia SR zhodli na tom, že predložené kritériá sú správne a za účelom stanovenia 
vhodnej výšky odmeny rektora za splnenie daných kritérií bude okrem zváženia miery plnenia kritérií 
potrebné mať k dispozícii aktuálny prehľad priemerných príjmov pre vybrané kategórie zamestnancov 
UPJŠ.  
 
Predseda SR T. Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 
Návrh uznesenia: 
„Správna rada UPJŠ v Košiciach schvaľuje kritériá pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v roku 
2026 za rok 2025 nasledovne: kladný hospodársky výsledok za rok 2025, úspešnosť v získavaní 
finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov, úspešnosť v získavaní finančných 
prostriedkov z eurofondov, úspešnosť pri dosahovaní merateľných ukazovateľov výkonnostnej zmluvy 
pre UPJŠ.“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov: 9 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 9 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
 
UZNESENIE 13 / 23.06.2025 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach schvaľuje kritériá pre udelenie finančnej odmeny rektorovi UPJŠ v roku 
2026 za rok 2025 nasledovne: kladný hospodársky výsledok za rok 2025, úspešnosť v získavaní 
finančných prostriedkov z rozpočtových a mimorozpočtových zdrojov, úspešnosť v získavaní finančných 
prostriedkov z eurofondov, úspešnosť pri dosahovaní merateľných ukazovateľov výkonnostnej zmluvy 
pre UPJŠ. 
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4. RÔZNE 
 
• Informácia, že Akademický senát UPJŠ na svojom zasadnutí dňa 19.6.2025 schválil Dodatok č. 1. 

k Štatútu UPJŠ v Košiciach.  V tejto súvislosti sa budú v blízkej budúcnosti aktualizovať aj predpisy 
upravujúce Správnu radu UPJŠ.  
 

• Informácia, že Akademický senát UPJŠ na svojom zasadnutí dňa 19.6.2025 schválil Dlhodobý zámer 
Univerzity P. J. Šafárika v Košiciach na roky 2026 až 2031. Tento Dlhodobý zámer bude predložený 
na schválenie Správnej rade UPJŠ na jej nadchádzajúcom zasadnutí.  

 
• Informácia k zmenám v zámere kúpy nehnuteľnosti vo vlastníctve Ing. A. Kapku (budova Senzor).  

Schvaľovanie kúpy sa odkladá z dôvodu zvýšenia kúpnej ceny zo strany majiteľa nehnuteľnosti.  
Univerzita nemôže nehnuteľnosť kúpiť za vyššiu cenu ako sumu stanovenú znaleckým posudkom. 
Aktuálne prebiehajú v tejto veci rokovania medzi majiteľom nehnuteľnosti a UPJŠ.  

 
5. ZÁVER 
 
Predseda SR T. Illeš poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť na zasadnutí a spolu s rektorom UPJŠ 
zaželal členom SR všetko najlepšie do nadchádzajúceho letného obdobia. Členovia Správnej rady sa 
dohodli, že nasledujúce zasadnutie SR UPJŠ sa uskutoční na jeseň 2025. Termín bude určený 
a oznámený členom SR UPJŠ v dostatočnom časovom predstihu.   
 
Následne predseda SR a rektor UPJŠ pozvali prítomných účastníkov zasadnutia na obed v priestoroch 
budovy Sokrates v areáli FF UPJŠ.   
 
 
                          

           JUDr. Tomáš Illeš, v. r. 
             predseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach   
 
 
                                                
              JUDr. Tomáš Illeš, v. r.             JUDr. Lukáš Tomaš, PhD., v. r.            
               overovateľ zápisnice                   overovateľ zápisnice 
                                   
  
Zapísala dňa 23. 6. 2025 Mgr. Lucia Huličová, tajomníčka Správnej rady UPJŠ v Košiciach 


